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В статье автором рассматриваются вопросы освобождения от уголовной ответственности 
по ст. 322.3 УК РФ. В настоящее время в деятельности мировых судей отсутствует единое по-
нимание определения способствования раскрытию преступления как основания для прекраще-
ния уголовного дела. На основе анализа действующего уголовного законодательства и судебной 
практики предпринята попытка определить критерии освобождения от уголовной ответственно-
сти в связи со способствованием раскрытию преступления. 
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In the article, the author discusses the issues of exemption from criminal liability under 322.3 of the Criminal 

Code of the Russian Federation. Currently, there is no common understanding in the activities of magistrates of 

the definition of contributing to the disclosure of a crime as a basis for the termination of a criminal case. Based 

on the analysis of the current criminal legislation and judicial practice, an attempt has been made to determine 

the criteria for exemption from criminal liability in connection with facilitating the disclosure of a crime.
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